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Abstract (en)
The invention relates to a holder for a hand-held shower (5) which is supplied with water via a flexible tube line (55) and is located on a sanitary
fitting (11) having at least one shut-off valve (2) which projects, with a housing part (21), from the body (11) of the fitting and bears a setting knob
(4). In order to improve said holder, it is proposed that, between the fitting body (11) and the setting knob (4), there be arranged on the protruding
housing part (21) of the shut-off valve (2) a shaped piece (3) having a plug-in receiving means (30) for the hand-held shower (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Ablagevorrichtung für eine über eine Schlauchleitung (55) mit Wasser versorgte Handbrause (5) an einer sanitären Armatur (11) mit
wenigstens einem Absperrventil (2), welches mit einem Gehäuseteil (21) aus dem Körper (11) der Armatur vorsteht und einen Stellgriff (4) trägt,
ist zur Verbesserung vorgeschlagen, daß zwischen dem Armaturenkörper (11) und dem Stellgriff (4) auf dem vorkragenden Gehäuseteil (21) des
Absperrventils (2) ein Formstück (3) mit einer Steckaufnahme (30) für die Handbrause (5) angeordnet ist. <IMAGE>
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